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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 1)

Представители на посолството на Узбекистан в Анкара, акредитирано за България, посетиха Българската
търговско-промишлена палата (БТПП). Авазбек Ходжиметов, съветник по политическите въпроси, Дилрух
Темиралиев - втори секретар, и Абдумалик Туйчибаев - аташе по образованието, обсъдиха с председателя на
палатата Цветан Симеонов възможностите за развитие на двустранното сътрудничество. Дискутирана е б... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
20)

Общините са претърпели загуби за 110 080 546 лв. през 2023 г. от предоставени от държавата различни данъчни
преференции. Това показва проучване, проведено за пръв път от Националното сдружение на общините. Сумата,
с която са ощетени местните бюджети, представлява 8,1% от данъчните приходи на общините през миналата
година. В проучването са се включили 210 общини (79% от всички) с общо малко над 5 м... 

Винопроизводители от района на Поморие все по-често се завръщат към поддържането на лозови масиви с
традиционни за страната ни винени сортове. Обнадеждаващо е, че и все повече млади хора от поморийско имат
желание да се занимават с подобен бизнес. Винените изби не само не намаляват, но и се увеличават. Това каза
пред БГНЕС кметът на Поморие Иван Алексиев, който се включи в традиционния ритуал по з... 

Филип Ромбаут вече няма да заема позицията на Изпълнителен директор, а Теодор Пецов ще поеме
управлението на производствената дейностГ-н Филип Ромбаут, който има ключова роля в преобразяването и
утвърждаването на компанията като пазарен лидер в региона, се оттегля от позицията "Изпълнителен директор".
Той остава на поста Председател на съвета на директорите и ще фокусира дейността си върху стратег... 

Заглавие: Възможностите за внос на кадри от Узбекистан бяха обсъдени в БТПП
Дата: 13.02.2024 16:12
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Данъчни преференции са ощетили общинските бюджети с над 110 млн. лева
Дата: 14.02.2024 14:45
Медия: Радио София

Заглавие: Поморийският винпром заряза лозето за новата реколта 2024
Дата: 14.02.2024 14:48
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Промени в ръководството на Агрополихим
Дата: 14.02.2024 14:30
Медия: АГРО.БГ

https://www.bta.bg/bg/news/economy/617612-vazmozhnostite-za-vnos-na-kadri-ot-uzbekistan-byaha-obsadeni-v-btpp
https://bnr.bg/sofia/post/101949130/silvia-georgieva-nsorb
https://bgnes.bg/news/pomoriiskiiat-vinprom-zariaza-lozeto-za-novata-rekolta-2024-/
https://agro.bg/novini/investitsii/promeni-v-rakovodstvoto-na-agropolihim/


До края на тази година ще бъде направена първа копка на строителството на нов завод за фотоволтаични панели
и клетки в България. Ако всичко върви по план, производството на соларни панели би трябвало да стартира до
края на 2025 година, а една година по-късно - производството на соларни клетки, заяви пред Bloomberg TV
Bulgaria Тодор Георгиев - съсобственик и изпълнителен директор на "Смарт Енерджи ... 

Година след като стартът на ChatGPT на OpenAI предизвика взрив от интерес и инвестиции в изкуствения интелект,
световните правителства все още се борят с това как най-добре да го регулират. Федералните агенции на САЩ,
както и други западни администрации, отдавна използват машинно обучение за прогнозиране на времето,
сигурност на летищата и национална отбрана и др. Но бързият напредък през 2023 г.,... 

Въпреки по-лошото представяне, България все още се намира в челните позиции в Европейския съюз по годишен
ръст на БВПИкономика на България Финанси БНБ понижи очакванията си за българската икономика Бюджет и
финанси Ръстът на заплатите и потреблението в България ще се забави Растежът на българската икономика се
забавя и през последните три месеца от изминалата 2023 г. Данните на Националния статист... 

Очаквани промени в Директива 2013/11/EU за алтернативно решаване на потребителски спорове, интервю с г-жа
Свилена Насалевска, изпълнителен директор на Национална асоциация за извънсъдебни спогодби-
НАИС.Предварителна информация: НАИС е сдружение в частна полза, основано от асоциация Активни
потребители, Професионална асоциация на медиаторите в България ПАМБ и Асоциация за отговорно небанково
креди... 

През 2024 г. германският химически гигант БАСФ стартира глобалната кампания "Земеделието, най-благородната
професия на Земята" и в България. Обикаляйки света – от Германия и Европа до Южна Америка и Азия,
кампанията стигна до нас. "Целта е да осведомим обществото какво е да работиш в земеделието, през какви
предизвикателства сте изправени ден след ден във вашата работа. За храната – качествена и д... 

Бивш съдружник на Кирил Петков точи лиги по рафинерията "Лукойл" в Бургас. Това съобщи Intelligence Online.
Става дума за милиардерът Майкъл Карш. Но как точно са свързани Петков и Карш? Заради санкциите на САЩ и
ЕС срещу руския петрол Лукойл трябва да продаде голяма рафинерия в България. Първи за интересът към
рафинерията съобщи Асен Василев. От тогава желанието на чуждестранни държавни компании ... 

Заглавие: Нов завод за соларни панели в Стара Загора ще създаде до 800 нови работни места
Дата: 14.02.2024 14:03
Медия: Money.bg

Заглавие: Отговорният изкуствен интелект - баланс между риска и иновациите
Дата: 14.02.2024 14:20
Медия: Profit

Заглавие: Растежът на българската икономика се забавя още (инфографики)
Дата: 14.02.2024 14:23
Медия: Economic

Заглавие: Какви промени се очакват в потребителското законодателство и как ще се отразят на B2C сектора?
Дата: 14.02.2024 12:31
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: БАСФ Решения в Земеделието България стартира кампания : "Земеделието, най-благородната
професия на Земята"
Дата: 14.02.2024 14:02
Медия: Агро Пловдив

Заглавие: Бивш съдружник на Кирил Петков точи лиги по рафинерията "Лукойл". Кой е Майкъл Щарш?
Дата: 14.02.2024 14:00
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Американската Virtusa купи българската софтуерна компания "Брайт консултинг"

https://money.bg/investments/nov-zavod-za-solarni-paneli-v-stara-zagora-shte-sazdade-do-800-novi-rabotni-mesta.html
https://profit.bg/otgovorniyat-izkustven-intelekt-balans-mezhdu-riska-i-inovatsiite/
https://www.economic.bg/bg/a/view/rastejyt-na-bylgarskata-ikonomika-se-zabavja-oshte
https://business.dir.bg/kompanii/kakvi-promeni-se-ochakvat-v-potrebitelskoto-zakonodatelstvo-i-kak-shte-se-otrazyat-na-b2c-sektora
https://agroplovdiv.bg/92559/%D0%B1%D0%B0%D1%81%D1%84-%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B2-%D0%B7%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%81/
https://safenews.bg/bivsh-sadruzhnik-na-kiril-petkov-tochi-ligi-po-rafineriyata-lukojl-koj-e-majkal-stharsh/
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2024/02/14/4588078_amerikanskata_virtusa_kupi_bulgarskata_softuerna/


Основателят на софийската IT фирма Ангел Кънчев, в която работят 140 души, планира растеж след
сделкатаТемата накратко Интерес към придобиването на базираната в София компания е имало от над 30
международни дружества Купувачът е базиран в САЩ гигант, собственост на азиатски фонд, и има над 30 хил.
служителя Екипът на българската компания ще се запази, а плановете са за растеж Докато светът е ... 

Леко повишаване на цените на българските вина се очаква през 2024 година. Това прогнозира пред БТА
председателят на Управителния съвет (УС) на Националната лозаро-винарска камара (НЛВК) в България и
изпълнителен директор и член на УС на българската винарна "Черноморско злато" (Black Sea Gold) - Поморие
Йордан Чорбаджийски. По думите му поскъпването ще бъде минимално – в рамките на 2 или 3 на сто, ... 

Ако планирате да излезете на среща в София на този Свети Валентин и не се страхувате от инфлацията в любовта,
businessnovinite направиха изчисления за това каква сума да си подготвите, на база някои класически варианти.
Една обичайна среща обикновено включва хубав филм и поне една чаша вино, цвете за дамата и вечеря.
Отваряме сайтовете на кината в София и от там разбираме, че в големите вериги в с... 

Енергийна агенция-Пловдив e част от международния проект ConnectHeat, който стартира през есента на 2022-ра
и ще продължи до септември 2025 г. Основната му цел е да отключи потенциала на енергийните общности в
отоплението и охлаждането, както и да ускори процеса на декарбонизация посредством ангажиране на
гражданите в реализиране на енергийни общности. В тази връзка пловдивската агенция е пряко ан... 

Българите никога не биха могли да направят референдум от типа на Брекзит, както направиха британците през
2016 г.Един от най-прочутите икономисти в света проф. Стив Ханке коментира решението на Конституционния ни
съд относно референдума за еврото в своя Туитър/Екс профил. Проф. Ханке отбелязва, че българите сме се
оказали в капан насред Европейския съюз и в невъзможност да решаваме сами, чрез пряк... 

Румънски превозвачи отправиха молба към премиера Марчел Чолаку да се намеси за отблокиране на камионите,
които превозват стоки от Австрия и чакат с дни на границата с България. Това става ясно от прессъобщение на
Националния съюз на автомобилните превозвачи в Румъния (UNTRR), цитирано от Аджепрес. Превозвачите
призовават за спешна намеса на министър-председателя на Румъния, министъра на транспорта... 

Дата: 14.02.2024 14:50
Медия: Капитал

Заглавие: Леко повишаване на цените на българските вина се очаква през 2024 година, прогнозираха пред БТА
от Националната лозаро-винарска камара
Дата: 14.02.2024 14:50
Медия: Утро Русе

Заглавие: Любов и икономика: Колко струва да излезеш на среща в София?
Дата: 14.02.2024 14:40
Медия: Новини.бг

Заглавие: Ивайло Алексиев: Енергийните общности дават големи възможности и ползи
Дата: 14.02.2024 14:53
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Стив Ханке: България е в капана на ЕС
Дата: 14.02.2024 14:06
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Румънски превозвачи молят премиера Марчел Чолаку да се намеси за отблокиране на камионите,
чакащи с дни на границата с България
Дата: 14.02.2024 13:29
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Румънският вестник "Адевърул": Българите блокират от 7 дни всички камиони на румънските
превозвачи, натоварени със стоки за Австрия

https://utroruse.com/article/996011/
https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/829275
https://novini.vratsa.eu/bg/ivaylo-aleksiev-energiynite-obshtnosti-davat-golemi-vazmozhnosti-i-polzi/
https://lupa.bg/news/stiv-hanke-balgariya-e-v-kapana-na-es_280261news.html
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/618147-rumanski-prevozvachi-molyat-premiera-marchel-cholaku-da-se-namesi-za-otblokirane
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/mejdunarodni/Rumunskiyat-vestnik-Adevurul-Bulgarite-blokirat-ot-7-dni-vsichki-kamioni-na-rumunskite-prevozvachi-natovareni-sus-stoki-za-Avstriya-2003577


Българите блокират от 7 дни всички камиони на румънските превозвачи, натоварени със стоки за Австрия.
Превозвачите молят румънските власти и румънския посланик в София да спрат неправомерните проверки на
българските власти на камионите, превозващи стоки от и за Австрия, пише румънският вестник
"Adevărul"."Националният съюз на автомобилните превозвачи от Румъния (UNTRR) апелира за спешна намеса на
... 

Производствени фирми, които работят в пловдивския район "Тракия", трябва да преустановят дейността си, защото
според новия Общ устройствен план (ОУП) на Пловдив се предвижда пълно премахване на производствата в
рамките на града. Така бившите индустриални зони вече са предназначени за жилищно строителство. За казуса
алармира на пресконференция инж. Иван Къндев, управител на фирма за електроника и р... 

Smart Accounts предлага 360-градусово обслужване на финансовите и счетоводните нужди на бизнеса, лесен
онлайн достъп отвсякъде и най-високо ниво на защита Yettel започва да предлага иновативна облачно базирана
платформа за управление на бизнес финанси, разработена от българската финтех компания Nula.BG. Smart
Accounts е иновативна услуга, с която малкият и среден бизнес организира лесно и сигурно ... 

"Германия не е в най-добро състояние и ще ни дърпа още известно време надолу", твърди чешки икономист. За
Чехия и съседна Словакия вече има опасения, че може да се превърнат в "европейския Детройт".
Преувеличение?Вестник "Млада фронта днес" описва ситуацията в Чехия с една карикатура. На нея се вижда
загриженият министър на финансите, облечен с тениска, на която са изписани имената на германски ав... 

По-високите лихвени проценти натежават върху капацитета за обслужване на дълга на силно задлъжнелите
корпорации, сред които има такива, работещи в строителния и имотния сектор. Това обяви по време на осмата
годишна Конференция на средиземноморските централни банки в Хърватия вицепрезидентът на Европейската
централна банка (ЕЦБ) Луис де Гиндос. "За тези фирми всякакви потенциални негативни изненади... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

По покана на вицепремиера и министър на външните работи Мария Габриел, на работно посещение в София
беше министърът на външните работи на Обединеното кралство Дейвид Камерън, съобщиха от МВнР. "Срещата ни

Дата: 14.02.2024 13:03
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Фирми губят бизнеса си заради жилищно застрояване в Пловдив
Дата: 14.02.2024 12:48
Медия: Радио Пловдив

Заглавие: Yettel и Nula.bg стартират първата облачна услуга за управление на финанси и счетоводство за
бизнес клиенти в България
Дата: 14.02.2024 15:29
Медия: 24 Часа

Заглавие: Чехия - новият "болен човек на Европа"?
Дата: 13.02.2024 11:21
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Де Гиндос, ЕЦБ: Има ранни признаци за влошаване на кредитни портфейли в строителния и имотния
сектор
Дата: 14.02.2024 12:07
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Мария Габриел: България и Обединеното кралство са стратегически партньори за сигурност,
развитие и иновации
Дата: 14.02.2024 14:41
Медия: БНТ Новини

https://bnr.bg/plovdiv/post/101949072/firmi-gubat-biznesa-si-zaradi-jilishtno-zastroavane-sezirat-institucii
https://www.24chasa.bg/biznes/article/17101733
https://www.dw.com/bg/cehia-noviat-bolen-covek-na-evropa/a-68213790
https://financialtribune.bg/bg/banki/de-gindos-etsb-ima-ranni-priznatsi-za-vloshavane-na-kreditni-portfeyli-v-stroitelniya-i-imotniya-sektor/
https://bntnews.bg/news/mariya-gabriel-balgariya-i-obedinenoto-kralstvo-sa-strategicheski-partnyori-za-sigurnost-razvitie-i-inovacii-1266969news.html


бе добра възможност да надградим стратегическото ни партньорство в ключови сфери с добавена стойност за
гражданите и на двете страни. България и Обединеното кралство са стратегически партньори и... 

Темповете на растеж на годишна база обаче се забявят, сочи справка в НСИСредната заплата в България
продължава да расте на тримесечна база, но на годишна се забавя, сочи справка в Националния статистически
институт (НСИ). През четвъртото тримесечие на 2023 г. средната месечна работна заплата e 2 123 лв. и нараства
спрямо третото тримесечие на 2023 г. с 6,2 на сто.Справка в НСИ сочи, че през третот... 

Средната заплата в България продължава да расте на тримесечна база, но на годишна се забавя. През
четвъртото тримесечие на 2023 г. средната месечна работна заплата e 2 123 лв. и нараства спрямо третото
тримесечие на 2023 г. с 6,2 на сто, съобщи Националния статистически институт (НСИ). През третото тримесечие
на 2023 г. средната заплата e била 2 000 лв. и спрямо второто тримесечие на 2023 г. е нар... 

Дейвид УестинИ накрая, още една мисъл. Бившият президент на Световната банка Пол Улфовиц веднъж каза за
уволнението на служители, че за съжаление това е част от бизнеса. И има много такъв бизнес в наши дни.
Попитайте трите хиляди души, съкратени в Estee Lauder. Съкращават до 3000 позиции. И продължаваме да
наблюдаваме съкращения на работни места. Това е част от плана за преструктуриране на една от... 

Филип Ромбаут/Снимка: "Агрополихим" Филип Ромбаут, който има ключова роля в преобразяването и
утвърждаването на компанията като пазарен лидер в региона, се оттегля от позицията "Изпълнителен директор".
Той остава на поста Председател на съвета на директорите и ще фокусира дейността си върху стратегическото
развитие на компанията. Филип Ромбаут Като "Директор производство" в "Агрополихим" влиза Тео... 

България е на първо място по желание на младите хора да започнат свой бизнесБългария е на първо място по
желание на младите хора да започнат свой бизнес, според последните данни на Евробарометър. У нас има
развита предприемаческа култура, нарастващ брой стартъпи в технологичния сектор и в биотехнологиите.
Министерството на иновациите и растежа съдейства за сътрудничеството на иновационната екосист... 

Средната заплата в България продължава да расте. През четвъртото тримесечие на 2023 г. средната месечна
работна заплата e 2 123 лв. и нараства спрямо третото тримесечие на 2023 г. с 6,2 на сто, съобщи Националния
статистически институт. През третото тримесечие на 2023 г. средната заплата e била 2 000 лв. и спрямо второто
тримесечие на 2023 г. е нараснала с 2,2 на сто. Икономическите дейности, в к... 

Заглавие: Средната заплата в България продължава да расте
Дата: 14.02.2024 14:10
Медия: Pariteni

Заглавие: Средната заплата стигна 2123 лв., с 13% е скочила за година
Дата: 14.02.2024 14:34
Медия: Informiran.net

Заглавие: Уволнението на служители е част от бизнеса
Дата: 14.02.2024 14:27
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Ключови промени в ръководството на над 1000 служители в Девня
Дата: 14.02.2024 14:45
Медия: Черно море

Заглавие: България с най-много млади хора, желаещи да започнат свой бизнес
Дата: 14.02.2024 06:32
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Средната заплата скочи до 2 173 лв, сочи НСИ
Дата: 14.02.2024 15:30
Медия: Новините под лупа

https://www.pariteni.bg/novini/pari/srednata-zaplata-v-bylgariia-prodylzhava-da-raste-248634
https://www.informiran.net/%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B0-2123-%D0%BB%D0%B2-%D1%81-13-%D0%B5-%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%87%D0%B8/
https://www.bloombergtv.bg/a/35-bloomberg-world/127021-uvolnenieto-na-sluzhiteli-e-chast-ot-biznesa
https://www.chernomore.bg/a/2-varna/263046-klyuchovi-promeni-v-rakovodstvoto-na-nad-1000-sluzhiteli-v-devnya
https://dbr.bg/9230
https://lupa.bg/news/srednata-zaplata-skochi-do-2-173-lv-sochi-nsi_280283news.html


ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

За първи път ЕС обмисля да наложи санкции на компании в континентален Китай, които подпомагат Русия във
войната ѝ срещу Украйна. Предложението е част от последните мерки, насочени към премахване на "вратичките",
които позволяват на Русия да координира военни технологии към своите оръжейни заводи през трети страни. Три
компании в континентален Китай, както и четири в Хонконг и една в Индия са на фо... 

По обвинителен акт на прокуратурата районният съд в Свиленград наложи наказание от по две години затвор на
двама измамници. 52-годишният Б.З и 46-годишната Г.Х. бяха признати за виновни за това, че в периода от
30.09.2018 г. до 29.08.2019 г., при условията на продължавано престъпление в Сандански, София, Свиленград,
Косово и Турция, в съучастие с неустановено по делото лице възбудили и поддържали ... 

С промени в Закона за енергийната ефективност се създава Национален фонд за декарбонизация, който ще
финансира програмите за саниране. Това стана ясно по време на XII национална кръгла маса за финансиране на
проекти за устойчива енергия на тема "Енергийната ефективност на сградния фонд: основа на устойчивия
енергиен преход". Събитието бе организирано от Министерството на енергетиката, Центъра за е... 

Свиленградският районен съд призна за виновни двама български граждани - мъж и жена, по обвинение за
измама на турски гражданин в размер на 58 961 евро с левова равностойност на 111 045 лв. с обещание да
сключи брак с нашенка, съобщиха от пресцентъра на държавното обвинение. Съдът наложи на Б.З (52 г.) и Г.Х. (46
г.) наказание от по две години затвор с първоначален "общ" режим на излежаване на при... 

Балтийските бивши съветски републики Литва, Латвия и Естония сега са част от Евросъюза и НАТО и от началото
на руската инвазия в Украйна са стабилни поддръжници на Киев и яростни критици на Кремъл. Естонската
министър-председателка Кая Калас и държавният секретар Таймар Петеркоп са в списъка на руското МВР. В него
е и литовският министър на културата Симонас Кайрис и около 60 бивши и настоящи член... 

Планината Витоша да стане приклекателен център за целогодишен туризъм и да я върне на софиянци. За това ще
работи усилено кметът на София Васил Терзиев, обещава той в пост във фейсбук. През последните две седмици
той се е срещнал с посланиците на Австрия и Япония. "За много от нас Виена е златният стандарт за развит град.
Австрийската столица от години работи активно за подпомагане на процесите в ... 

Заглавие: За първи път: ЕС предлага санкции върху китайски фирми, които помагат на Русия
Дата: 14.02.2024 10:38
Медия: Булевард България

Заглавие: Свиленградският съд наказа с по две години затвор двама измамници
Дата: 14.02.2024 14:12
Медия: Старият мост

Заглавие: Национален фонд за декарбонизация ще финансира санирането
Дата: 14.02.2024 13:53
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: По 2 г. затвор за мъж и жена, измамили турчин с обещание за брак
Дата: 14.02.2024 14:52
Медия: Новини.бг

Заглавие: Eстония и Литва отправиха дипломатически протест към Москва
Дата: 14.02.2024 15:06
Медия: Frog news

Заглавие: Кметът на София: Да върнем Витоша на софиянци и планината да е привлекателен център за
целогодишен туризъм
Дата: 14.02.2024 13:09
Медия: Столица Бг

https://boulevardbulgaria.bg/articles/za-parvi-pat-es-predlaga-sanktsii-varhu-kitayski-firmi-koito-pomagat-na-rusiya
https://stmost.info/obshtestvo/obshtestvo/10512-svilengradskiyat-sad-nakaza-s-po-dve-godini-zatvor-dvama-izmamnitzi.html
https://novini.vratsa.eu/bg/natsionalen-fond-za-dekarbonizatsiya-shte-finansira-saniraneto/
https://novini.bg/bylgariya/syd-i-prokuratura/829285
https://www.frognews.bg/novini/estoniia-litva-otpraviha-diplomaticheski-protest-kam-moskva.html
https://stolica.bg/turizam/kmetat-na-sofiya-da-varnem-vitosha-na-sofiyantsi-i-planinata-da-e-privlekatelen-tsentar-za-tselogodishen-turizam


Кметът на СО Васил Терзиев е провел срещи с посланиците на Япония и Австрия в България. В социалните мрежи
Терзиев написа, че с Н.Пр. г-жа Андреа Икич-Бьом, посланик на Австрия, е споделил някои от основните си
приоритети за развитието на София- "да върнем Витоша на софиянци и да превърнем планината в привлекателен
център за целогодишен туризъм. Австрийският опит в тази област ще бъде изключително... 

Съдиите Цариградска и Лазаров не са единствените, които са заплашвани от Мартин Божанов - Нотариуса.
Бившият председател на Съюза на съдиите Нели Куцкова знае и за други "много" случаи, но те още мълчат. "Не си
мислете, че няма и други подобни случаи, които не са публични до момента", допълни тя. В студиото на Нова
телевизия Куцкова припомни случая с Красьо Черния и неговите схеми за влияние и тър... 

През последните две седмици се срещнах с посланиците на Австрия и Япония, съобщи в профила си във фейсбук
кметът на София Васил Терзиев. В разговора с посланика на Австрия той е представил някои от основните
приоритети за развитието на столицата, а с посланика на Япония са разговаряли за възможността за инвестиции
на японски компании, става ясно от публикацията, цитирана от novini.bg. "За много от... 

В интернет се продават свободно многохилядни политически настроени групи, чиито членове не подозират, че са
продуктТемата накратко В интернет върви съвсем публична търговия с многохилядни групи във Facebook.
Участниците в тях са съвсем истински и нямат идея, че са продукт за продажба. Цените са пренебрежими -
"Капитал" купи две групи с общо 15 хил. членове за 400 лв. На 25 януари 2024 г. във ... 

Revolut потвърди плановете си да се превърне в първата компания за финансови услуги, която предлага мобилни
планове на своите клиенти. От тази седмица клиентите на компанията, които използват eSIM-съвместими
устройства ще могат да се възползват от мобилна услуга, която ще им осигури достъп до онлайн банкирането им и
други услуги, когато са в чужбина. eSIM Услугата на Revolut ще включва планове за ... 

Макар планираното пътуване на премиера Николай Денков до САЩ да отпадна, а с него в България да остана и
по-голяма част от предвидената делегация, все пак, зад Океана заминаха няколко министри – финансовият,
икономическият и енергийният министър, а за капак и… жената на Даниел Лорер – Виолета, която използвала
повода да си направи безплатна екскурзийка, чиято стойност – ВИП самолетни билети, 5-зве... 

Заглавие: Кметът на СО Васил Терзиев е провел срещи с посланиците на Япония и Австрия в България
Дата: 14.02.2024 09:42
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Нели Куцкова се надява повече съдии да проговорят
Дата: 14.02.2024 09:18
Медия: News.bg

Заглавие: Васил Терзиев ще развива целогодишен туризъм на Витоша
Дата: 14.02.2024 08:33
Медия: Скандал

Заглавие: Фалшивият Facebook: Как "Капитал" купи групата "Русия е непобедима"
Дата: 14.02.2024 09:21
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Revolut стартира eSIM план в над 100 държави
Дата: 14.02.2024 15:01
Медия: Kaldata

Заглавие: Държава за източване: Лорерката ваканцува в САЩ с кабинета, $100 000 сметка плаща народът
Дата: 14.02.2024 09:34
Медия: Народ

https://vestnikstroitel.bg/news/311341_%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%BE-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B7%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%BB-%D1%81%D1%80%D0%B5
https://news.bg/crime/neli-kutskova-se-nadyava-poveche-sadii-da-progovoryat.html
https://www.skandal.bg/news/17078924323439/vasil-terziev-shte-razviva-tselogodishen-turizam-na-vitosha
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/581770/falshiviyat-facebook-kak-kapital-kupi-grupata-rusiya-e-nepobedima
https://www.kaldata.com/%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D1%84%D0%BE%D0%BD%D0%B8/revolut-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0-esim-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD-%D0%B2-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-100-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B8-463635.html
https://narod.bg/2024/02/14/%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D1%82%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BB%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%BD/
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